



WIOTE 2021

WORKSHOP ON IOT FOR ENERGY

DECEMBER 18–20 | SHANGHAI, CHINA

WIOTE 2021 is workshop of ICPEs 2021 (2021 11th International Conference on Power and Energy Systems), focusing IOT for Energy aspects. IoT applications in the energy sector grow special attention from consumers, businesses and even governments. Apart from numerous benefits to the electric power supply chain, IoT energy management systems give way to new smarter grids which promise unprecedented savings, improved security and enhanced efficiency. We will find out how Internet of Things and energy efficiency are connected and what solutions in this market are worth considering.

PUBLICATION

The accepted paper will be included into ICPEs 2021 Conference Proceedings. The proceedings will be submitted and reviewed by the IEEE Xplore and Ei Compendex and Scopus after the conference.

NEWS: It has been listed in IEEE conference list. ([Click](#))

SUBMISSION

- 1.Full paper (Presentation & Publication)
- 2.Abstract (Presentation only)

Submission system: <http://confsys.iconf.org/submission/wiote2021>

Full paper template: <http://www.wiote.org/instruct8.5x11x2.doc>

LATEX: <http://www.wiote.org/ieee-latex-conference-template.zip>

Paper must be written in English, 4–6 pages will be the most appropriate.

IMPORTANT DATES

Submission Deadline:

August 30, 2021

Notification date:

September 25, 2021

Registration deadline:

October 10, 2021

TOPICS

- Behavioural and Energy Consumption Analytics
- Novel network infrastructures
- Smart metering infrastructures
- Wide area management and monitoring systems
- Networking protocols for low-power devices

For more information, please go to:
<http://www.wiote.org/cfp.html>

CONTACT

Ms. Gretchen Liu
(Conference Secretary)
Tel: +86–182–1565–4293
(10am – 5pm, working day only)
Email: wiote_conference@163.com
Website: <http://www.wiote.org/>

Please scan the QR Code to add conference secretary on Wechat. Send "WIOTE 2021"



Co-sponsored by:



Supported by:



WIOTE 2021

2021年能源物联网研讨会

2021年12月18-20日/ 中国上海

2021年能源物联网研讨会将于2021年12月18-20日在中国上海召开，是ICPES 2021的分会场。会议由上海交通大学，及电子科技大学联合举办，欢迎参加！物联网技术和新能源的结合正在加速传统经济发展形态，智能电网、智能水务、智能环保、智能开采等新兴领域随物联网技术的应用落地而处于飞速发展中，IoT连接技术逐渐越来越多的用于处理能源管理和提供改进的解决方案上。WIOTE 2021重点关注物联网技术和新能源的结合方面研究，并还将讨论电力工程，可再生能源系统，智能电网安全分析和控制、支撑能源互联网的电力市场和能源政策等方面。

出版

作为ICPES 2021(<http://www.icpes.org/>)的特篇，WIOTE 2021的文章将出版到ICPES 2021 IEEE会议集，收录至IEEE 数据库，并提交Ei Compendex & Scopus检索。

好消息：[本届会议已被列入IEEE 支持官方列表](#)

投稿

1. 全文投稿 (作大会报告 & 出版)
2. 摘要投稿 (作大会报告)

线上投稿系统：<http://confsys.iconf.org/submission/wiote2021>

或直接发送至会议邮箱：wiote_conference@163.com

全文模板：<http://www.wiote.org/instruct8.5x11x2.doc>

会议官方语言为英语，投稿者务必用英文撰写论文，投稿文章最适宜的篇幅为4-6页，注意：文章超过5页的部分需支付超页费。

重要时间

投稿截止日：

2021年8月30日

通知日：

2021年9月25日

注册截止日：

2021年10月10日

投稿主题

- 行为和能源消耗分析
- 新颖的网络基础设施
- 智能计量基础设施
- 广域管理和监测系统
- 低功耗设备的网络协议

详细信息请见：

<http://www.wiote.org/cfp.html>

联系方式

联系人：刘女士

电话：+86-182-1565-4293

邮箱：wiote_conference@163.com

扫描下方二维码，发送WIOTE2021



Co-sponsored by:



Supported by:



POLITÉCNICO
DE PORTALEGRE